

## Styrelsemöte 3

12/3–2023

Närvarande på plats: **Ivar Nilsson, Sofia Vesterman, Alva Duerden, Filip**

Närvarande via telefon: **Emil Spörk Telfjord , Glenn Bardh**



### Mötets öppnande

Ivar förklarade mötet öppnat

### Val av ordförande, sekreterare samt justerare för mötet.

Till ordförande valdes **Ivar**, Sekreterare **Sofia** och Justerare **Emil**

### Godkännande av dagordningen

Utöver stående punkter ska vi ta upp:

- Motion om stadgeändring till årsmötets
- Verksamhetsberättelsen till årsmötet
- Instruktörsdräkter

### Rapporter:

#### *Ordförandes rapport:*

**Ivar** har uppdaterat dokument på hemsidan med ett saknat mötesprotokoll.

*Påminnelse:* komma ihåg att ta in flaggan efter träningarna.

#### *Kassörens rapport:*

På bankkontot: 265 561,81 kr. På sparkonto: 75 918,98 kr  
Vi hade provkläder på lån en vecka från Sandhems tryckeri.

Betalande medlemmar:

Lml 7st  
Judo 14st  
Ju-jutsu 44st  
Sammanlagt 65st

Köpt: dräkter 10st, graderingsmaterial

#### *Ju-jutsu ansvarigs rapport:*

Mycket sjukt just nu.

**Emil Spörk Telfjord** och **Ömer can Sen** var på läger i Linköping 4/3–2023

**Ömer can** har presenterat sitt utdrag ur polisregistret

#### *Judo ansvarigs rapport:*

**Ivar** var borta onsdag och lördag, **Sofia Vesterman** och **Cecilia Joensuu** tog över onsdags passet och **Anna Zetterberg** tog lördags passet med hjälp av **Sofia Vesterman, Alva Duerden** och **Filip**.

## **Utgifter:**

Vårt vinterläger 3953,92 (40st deltagare)

Graderingsmaterial: 5750kr

Läger Linköping 800kr

## **Kommande läger, tävlingar o kurser:**

Judotävling i Skövde 18/3

Judo 5 i Göteborg 16/4

Jujutsu läger Gunnarsbohallen 20-21/5

Jujutsu Påskläger 7–10/4

Jujutsu Läger i Nässjö 1/4

Jujutsu Vårmonet 15–16/4 Nybro

## **Instruktörsdräkter**

Beslutades att beställa dräkter till instruktörerna, **Ivar** och **Glenn** samlar in vilka storlekar och vilken eventuell brodyr det ska vara på dessa.

## **Verksamhetsberättelse**

Förslaget på verksamhetsberättelse diskuterades och mötet konstaterade att det saknas många datum och namn, alla fick i uppdrag att lämna in de uppgifter som saknas till **Ivar** eller **Tuija** så vi kan uppdatera detta till årsmötet.

## **Motion om förslag till uppdatering av stadgarna**

Mötet diskuterade förslaget till stadgeuppdatering, och vi konstaterade att vi inte kunde enas om en bra text som kommer att hålla och accepteras av RF. För-lägger vidare diskussion om denna till messenger på facebook för att enas om en text inför årsmötet om nån vecka.

## **Mötets avslutande**

Ivar förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

---

**Sofia Vesterman**

Justerat:

---

**Ivar Nilsson**

---

**Emil Spörk Telfjord**